

條款及細則

1. 個人資料必須準確及完整，所有個人資料只作活動的聯絡、跟進及展覽時作鳴謝之用。
2. 照片提供者必須是照片之版權的唯一及獨家擁有人。照片不應侵犯任何第三者之任何權利。
3. 最終採用照片如涉及任何侵權行為，由照片提供者承擔一切責任，中大體育運動科學系不需承擔任何責任。
4. 所有是次活動徵集得到的照片，中大體育運動科學系在得到閣下同意後有權：
 - 將照片刊登於《體育運動科學系: 二十五周年特刊》；
 - 將照片用於中大體育運動科學系網站/ Facebook 上；
 - 將照片用於製作學系其他刊物或印刷品。
5. 有關照片的使用安排，中大體育運動科學系保留最終決定權。
6. 謝絕提供電腦創意和改變原始影像的照片(照片僅可作亮度、對比度、色彩飽和度適度調整，不得用電腦或傳統暗房技術作合成、添加、刪除、大幅度改變色彩等技術處理)。
7. 不可發表任何粗言穢語，含有色情、歧視、不良意識及暴力的內容。相關內容及離題的留言將會被刪除而不作任何通知。
8. 中大體育運動科學系保留權利更改或取消本活動及/或修訂此條款及細則，而不作另行通知，並擁有是次活動的最終決定權。

Terms and Conditions

1. All personal particulars provided must be accurate, up-to-date and complete. All personal particulars collected in this campaign will only be used for the purposes of communication, follow-up and acknowledgment.
2. The provider of the photos must be the sole copyright holder of the photos in question. The provider of the photos must guarantee that all photos submitted do not infringe upon any legal rights of any third parties.
3. The CUHK SSPE shall not be liable for any claims arising from the use of photos if the photos used are deemed to be an infringement on existing copyrights. All liability and consequences shall be borne by the provider of the photos.
4. After obtaining Participants' consent, the CUHK SSPE reserves the rights to:
 - Publish the photos collected in the Commemorative Book of the 25th Anniversary of SSPE
 - Use the photos collected in this campaign in the production of publications and other printings (e.g. poster and foam board)
 - Display the photos collected in this campaign on the homepage of the CUHK SSPE Website and Facebook.
5. The CUHK SSPE reserves the final right to decide how the photos are to be used.
6. Photos that are creatively modified through the use of computer software, or whose original images have been modified, will not be accepted for submission (photo adjustments to brightness, contrast and colour saturation are allowed, but darkroom techniques and post-production computer processing including computer-aided collage, image addition or deletion, and substantial adjustments to colour, are not).
7. All photos submitted must not contain any foul language, or pornographic or discriminatory content, or content obnoxious to the public, or violence. Such submissions and digressive comments will be deleted without prior notice.
8. The CUHK SSPE reserves the right to change or cancel this campaign/or amend the terms and conditions without prior notice and reserves the right of final decision on all matters related to this campaign.